
S koncem roku konČí i svatební sezóna.
Omyl! U nás v listopadu

svatební sezóna práv̌e zaČíná!
A my jsme u toho nesm̌eli chyb̌et.



http://www.nuance.cz


Nové kolekce svatebních šatů jsou už v salónech,
polevila svatební mánie v agenturách, fotografové

už mají volné soboty, tak proČ neuďelat svatební veletrh?
Ano, v listopadu! P̌red námi jsou dlouhé zimní veČery a budoucí nev̌esty 

se tak budou moct na vlastní oČi podívat na všechny ty krásné
v̌eciČky okolo svatby, které mají okouknuté p̌res internet.



Monumentální prostory hotelu 
dodaly veletrhu styl a noblesu. U 
vstupu čekal na návštěvníky 
vinař. I našim nevěstám Veronice 
a Jance nabídl sklenku svěžího 
moravského vína, s kterým si ele- 

gantně korzovaly po sálech. Na 
programu byly „Pendl Busy“, kte- 
ré vozily návštěvníky po místech 
na svatbu v Praze a okolí, 
svatební kino, které promítalo 
klipy předních českých kamera- 

manů, talkshow „Na Gauč s 
Profíkem“, kde se vystřídali různí 
odborníci ve svatebním byznysu, 
a samozřejmě svatební přehlídky 
s novými kolekcemi módních návr- 
hářů a svatebních salónů.
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